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ZÁPISNICA 

z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke, 
konaného dňa 10.6.2024 v zasadačke Obecného úradu v Gemerskej Hôrke 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. príloha) 

Starosta obce:  Gejza Milko  

Poslanci : PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Neprítomní:   

Ďalší prítomní: Margita Kisfaludiová, Angela Lenkeiová 

Zapisovateľka: Ing. Eleonóra Iván 

Hostia:  Szabó Ján, Špánik Ladislav, Konkoly Jozef, Ing. Tömöl Zoltán 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie programu 

a) Určenie zapisovateľa 

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Schválenie programu zasadnutia 

2. Záverečný účet obce Gemerská Hôrka za rok 2023 

3. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na II. Polrok 2024 

4. BikePoint KSK – prenájom pozemku pre umiestnenie drobnej stavby 

5. Informácia starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch 

6. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

7. Záver 

K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce Gejza Milko, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 
obce skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 6 a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

K bodu a) Určenie zapisovateľa 

Starosta určil za zapisovateľa zápisnice pani Ing. Eleonóra Iván, zamestnankyňu Obecného úradu. 
Pani Ing. Eleonóra Iván poznamenáva, že zasadnutie bude nahrávané diktafónom, pre účely spísania 
zápisnice. 

K bodu b) Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol Mgr. Dávida Balázsa a Petra Ivána. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa  

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 Róbert Vajda 
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OZ za overovateľov zápisnice určilo Mgr. Dávida Balázsa, Petra Ivána. 

Príchod poslanca Róberta Vajdu o 16:10. Počet prítomných poslancov je 7. 

K bodu c) Schválenie programu zasadnutia 

Pán starosta predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol poslancom rozposlaný v pozvánke na 
zasadnutie OZ a bol taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce, ako aj na webovom sídle obce 3 dni 
pred zasadnutím OZ. 

Pán starosta navrhuje pridať bod: Žiadosť PZ Šóš o postúpenie užívania poľovného revíru č. 37 
a následne pozmeniť číslovanie bodov nasledovne: 

1. Otvorenie programu 
a) Určenie zapisovateľa 
b) Určenie overovateľov zápisnice 
c) Schválenie programu zasadnutia 

2. Žiadosť PZ Šóš o postúpenie užívania poľovného revíru č. 37 
3. Záverečný účet obce Gemerská Hôrka za rok 2023 
4. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na II. Polrok 2024 

5. BikePoint KSK – prenájom pozemku pre umiestnenie drobnej stavby 

6. Informácia starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch 

7. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

8. Záver 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta dal o návrhu programu 
zasadnutia hlasovať. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda  

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

Starosta na základe výsledku skonštatoval, že program bol schválený. 

K bodu 2:  Žiadosť PZ Šóš o postúpenie užívania poľovného revíru č. 35K bodu  

Pán starosta dáva slovo Jánovi Szabóovi štatutárovi PZ Šóš.  

Pán Ján Szabó štatutár PZ Šóš informuje poslancov OZ, že PZ Šóš je už 30 rokov užívateľom poľovných 

pozemkov začlenených do poľovného revíru č. 37 Gemerská Hôrka a disponuje platnou nájomnou 

zmluvou s obcou na prenájom pozemkov na výkon práva poľovníctva. Pán Ján Szabó žiada, aby na 

Zhromaždení vlastníkov poľovných pozemkov Obec Gemerská Hôrka, v zastúpení starostom obce 

alebo ním poverenej osoby, hlasovala za postúpenie užívania poľovného revíru v prospech PZ Šóš 

Gemerská Hôrka na poľovné pozemky, ktorých je Obec Gemerská Hôrka vlastníkom alebo 

podielovým spoluvlastníkom a sú začlenené do poľovného revíru č. 37 Gemerská Hôrka. Pán Ján 

Szabó dodáva, že podľa jeho informácií o tento poľovnícky revír sa uchádzajú aj iní záujemcovia, ktorí 

už aj podnikli kroky v podobe zbierania podpisov. Vysvetľuje poslancom, že ak sa získa 1/3 poľovného 

revíru, v tom prípade sa môže podať žiadosť o zvolanie Zhromaždenia vlastníkov. 

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta, aká je teraz rozloha poľovného revíru?. Podľa Jána Szabóa ide 

o 1400 ha. 
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Pán PhDr. Alexander Ambrus sa pýta: čo získa obec, ak starosta bude hlasovať v prospech PZ Šóš. Pán 

Ján Szabó vysvetľuje, že všetko závisí od určenia ceny Pozemkovým fondom. Pokiaľ Pozemkový fond 

stanoví napr. sumu 3 Eur/ha, tak PZ je povinné aj ostatným vlastníkom poľovných pozemkov vyplácať 

nájom v tejto výške. 

Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa starostovi nemožno prikázať ako ma hlasovať na Zhromaždení 

vlastníkov poľovných pozemkov v tejto veci. Pán Peter Iván nesúhlasí s tvrdením pána PhDr. 

Alexandra Ambrusa. Podľa jeho názoru starosta nemá právo rozhodnúť sám, rozhoduje OZ a pán 

starosta sa len zúčastní tohto hlasovania v zastúpení obce. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta dáva hlasovať o prijatie uznesení v nasledovnom 

zmysle: 

- Berie na vedomie žiadosť Poľovníckeho združenia Šóš Gemerská Hôrka zo dňa 06.06.2024 
zameranú na to, „aby na zhromaždení vlastníkov poľovných pozemkov Obec Gemerská 
Hôrka, v zastúpení starostom obce alebo ním poverenej osoby, hlasovala za postúpenie 
užívania poľovného revíru v prospech PZ Šóš Gemerská Hôrka na poľovné pozemky, ktorých 
je Obec Gemerská Hôrka vlastníkom a/alebo podielovým spoluvlastníkom a sú začlenené do 
poľovného revíru č. 37 Gemerská Hôrka“. 

- Vyhovuje žiadosti Poľovníckeho združenia Šóš Gemerská Hôrka zo dňa 06.06.2024. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala,  
Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda  

Proti:  0   
Zdržal sa:  1 Gejza Milko 
Neprítomní:  0  

Starosta skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 

K bodu 3: Záverečný účet obce Gemerská Hôrka za rok 2023 

Pani Angela Lenkeiová konštatuje, že poslanci OZ obdržali Záverečný účet obce Gemerská Hôrka za 

rok 2023. Pani kontrolórka pripravila stanovisko k nemu. 

Pani účtovníčka vysvetľuje, že Záverečný účet v prvom bode obsahuje údaje o plnení rozpočtu 

v členení na celkové príjmy, výdavky, výsledok rozpočtového hospodárenia, bežný rozpočet, 

kapitálový rozpočet a premietnuté finančné operácie. V druhom bode je rozbor plnenia príjmov za 

rok 2023, aké dotácie získala obec. V bode 2.3 je rozpis príjmových finančných operácií – ide 

o zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov (dotácia na školstvo, stravu, fond opravy, školská 

jedáleň..). V tretom bode sú premietnuté bežné výdavky. V štvrtý bod hovorí o výsledku  

hospodárenia. Prebytok je vo výške 53,59 Eur. Rozhodnutie o užití prebytku je na poslancoch OZ. 

Pani Angela Lenkeiová navrhuje použiť prebytok na tvorbu rezervného fondu. Šiesty bod je o bilancii 

aktív a pasív, to znamená aké majetky vlastní obec, dopravné prostriedky. V bežnom majetku je 

rozpis pohľadávok. Evidujeme vysoké pohľadávky v nájomných bytoch. Ide o 2 nájomníkov, jeden 

nájomník na výzvu ani nereaguje, nepreberá výzvy. Pán Ing. Peter Gubala sa pýta  či 3 výzvy už im boli 

zaslané. Podľa Angely Lenkeiovej áno ale je to neustáli kolotoč, keďže po výzve nájom uhradí a potom 

znova nájom prestane platiť. Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje zaslať poslednú výzvu. Siedmy 

bod je o peňažných prostriedkoch. V ôsmom bode  je znázornený stav a vývoj majetku. V ďalších 

bodoch je rozpísané o koľko sa zvýšil majetok obce, úvery obce. V jedenástom bode je znázornený 

prehľad o poskytnutých dotáciách právnickým a fyzickým osobám. A dvanásty bod obsahuje údaje 

o nákladoch a výnosoch podnikateľskej činnosti. 



Zápisnica zo zasadnutia OZ v Gemerskej Hôrke  Strana 4/9 

Pani kontrolórka vypracovala stanovisko k záverečnému účtu za rok 2023. Dodáva, že návrh 

záverečného účtu bol zverejnený dňa 13.5.2024 na webovej stránke obce aj na úradnej tabuli. 

Konštatuje, že bol spracovaný v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 

V súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy je obce povinná dať si overiť 

účtovnú uzávierku. Audit účtovnej uzávierky bude vykonaný po prerokovaní Záverečného účtu obce 

Gemerská Hôrka za rok 2023 na Obecnom zastupiteľstve obce do konca roka 2024. Pani kontrolórka 

odporúča OZ uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu obce Gemerská Hôrka za rok 2023 

výrokom: celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení v nasledovnom 

zmysle: 

- Berie na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu Záverečného účtu obce 
Gemerská Hôrka za rok 2023, vyhláseného na úradnej tabuli obce a zverejneného na 
webovom sídle obce dňa 13.05.2024. 

- Schvaľuje Záverečný účet obce Gemerská Hôrka za rok 2023 a celoročné hospodárenie obce 
Gemerská Hôrka za rok 2023 bez výhrad. 

- Schvaľuje tvorbu rezervného fondu vo výške 53,59 Eur. 

- Žiada starostu obce dať si overiť účtovnú závierku audítorom v zmysle ustanovenia zákona 
č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, § 16 ods. 3. 

- Žiada starostu obce Záverečný účet obce Gemerská Hôrka za rok 2023 zverejniť na webovom 
sídle obce. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda  

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

Starosta skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 

K bodu 4: Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na II. Polrok 2024 

Pani kontrolórka konštatuje, že návrh plánu kontrolnej činnosti HK na II. Polrok 2024 bol poslancom 

OZ poslaný pred zasadnutím OZ. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2024 bude zameraný na 

kontrolu plnenia rozpočtu obce za I. polrok 2024, kontrolu účtovných dokladov pokladničnej knihy, 

stav pohľadávok, kontrolu zverejňovania povinne zverejňovaných informácií. Dodáva, že OZ ju môže 

poveriť aj mimo plánu kontrolnej činnosti na základe vlastného rozhodnutia. 

Nakoľko poslanci nemali žiadne otázky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení v nasledovnom 

zmysle: 

- Berie na vedomie návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Gemerská Hôrka 
na II. polrok 2024. 

- Schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Gemerská Hôrka na II. polrok 
2024 bez výhrad. 

- Žiada starostu obce schválený plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Gemerská 
Hôrka na II. polrok 2024 zverejniť na webovom sídle obce.  
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Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda  

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

Starosta skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 

K bodu 5: BikePoint KSK – prenájom pozemku pre umiestnenie drobnej stavby 

Slova sa ujíma pán Ing. Zoltán Tömöl, mladší, ktorý informuje OZ, že koncom minulého roka ich 

oslovila Svetová banka, ktorá cez KSK by chcela, aby im poskytli radu pri vyznačení cyklotrás s cieľom 

zvýšiť turizmus na Gemeri. Uvádza, že na ich podnet KSK zaradila do plánu plánovanú cyklotrasu, 

ktorá bude viesť od Dobšinej po Maďarsko pozdĺž rieky Slaná. Taktiež v pláne je aj vybudovanie 

cyklotrasy medzi obcou Plešivec a Gemerská Hôrka. Neskôr dostali takú otázku, že kde by mohli 

umiestniť BikePointy. Medzi navrhovanými miestami boli Domica, Gombasek a Plešivec. Obec 

Plešivec ale už má v pláne vybudovanie BikePointu pri Dome tradícií. Takže museli rozmýšľať nad inou 

alternatívou. Pán   Ing. Zoltán Tömöl navrhol obec Gemerská Hôrka jednak z dôvodu sídla Cykloklubu 

a aj z dôvodu 4-och cyklotrás, ktoré vedú cez obec. Oni s tým súhlasili a spolu so starostom obce sa 

pokúšali nájsť vhodné miesto na umiestnenie BikePointu. Prvou alternatívou bolo umiestnenie vedľa 

autobusovej zastávky pri studničke, ale keďže pozemok nie je vo vlastníctve obce, tento plán 

neprichádzal do úvahy. Nakoniec dali do návrhu lokalitu oproti hlavného vchodu Essity Slovakia s.r.o., 

ktorá aj z ich strany by vyhovovala a ktorú aj schválili. Tento nápad podporuje aj firma Essity Slovakia 

s.r.o. Podľa Ing. Zoltána Tömöla je to dobrá príležitosť pre obec, a pokiaľ obec nevyužije túto 

možnosť, oni vedia veľmi rýchlo nájsť inú lokalitu na umiestnenie BikePointu. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus sa ujíma slova a vysvetľuje poslancom, že KSK v tejto veci na obec vyvíja 

veľký tlak. Výrazom toho je aj žiadosť KSK, aby starosta obce dodatočne „upravil“ znenie uznesenia 

prijatom na májovom zasadnutí OZ. V zmysle „úpravy“: OZ určuje konkrétny pozemok pre 

umiestnenie drobnej stavby KSK, a to parcelu číslo 1277/2, tj. pozemok oproti vchodu do Essity 

Slovakia s.r.o., a zároveň schvaľuje zmluvu o nájme predmetného pozemku predloženú Košickým 

samosprávnym krajom. Problém je ten, dodáva PhDr. Alexander Ambrus, že obec doposiaľ márne 

žiadala KSK, aby predložil návrh uvedenej zmluvy, ten bol doručený obci až dnes. Podľa neho je 

úlohou OZ rozhodnúť o tom, kde bude BikePoint umiestnený, KSK v tejto otázke nemá žiadne slovo, 

navyše ide o prenájom nehnuteľného majetku obce, čoho podmienky upravuje zváštny zákon.  

Pán Ing. Zoltán Tömöl prízvukuje, že lokalitu nevybral KSK, ale oni navrhovali dané miesto. Na druhej 

strane KSK financuje BikePoint, takže aj oni majú slovo ohľadom jeho umiestnenia. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus k materiálu doručenému a predloženému poslancom poznamenáva, že 

sú v ňom vytypované štyri lokality, pričom každá z nich má svoje výhody a nevýhody. Tak napríklad, 

ak BikePoint bude umiestnený oproti vchodu Essity Slovakia s.r.o., občania Gemerskej Hôrky ho málo 

budú využívať. My musíme myslieť hlavne na obyvateľov obce, a nie na zamestnancov firmy Essity 

Slovakia s.r.o. Za najvhodnejšiu lokalitu považuje pozemok pri bytovom dome 11 b.j. Lokalitu oproti 

vchodu do Essity neodporúča ani preto, lebo sa na náchadza v chránenom území. Pán Marek Szabó 

Dózsa si myslí, že výhodou tejto lokality je to, SBS by mohla BikePoint chrániť pre vandalizmom. 
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Pán Marek Szabó Dózsa konštatuje, že v návrhu zmluvy, je cena za nájom vo výške 1 Euro/za rok, ale 

sa v ňom nespomína, kto bude zodpovedný za údržbu a opravu. Ing. Zoltán Tömöl poznamenáva, že v 

tejto veci nie je kompetentný. Podľa názoru Róberta Vajdu tieto veci by mal hradiť nájomca. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení v nasledovnom 

zmysle: 

- Berie na vedomie návrh nájomnej zmluvy v znení predloženom Košickým samosprávnym 
krajom (KSK), predmetom ktorého je nájom časti pozemku nižšie špecifikovaného, za účelom 
umiestnenia a realizácie stavby „BikePoint Gemerská Hôrka", ako aj podkladový materiál pre 
určenie pozemku, kde by sa uvedená stavba mohla umiestniť a realizovať.  

- Určuje miesto pre umiestnenie a realizáciu stavby KSK „BikePoint Gemerská Hôrka" 
nasledovne:  

 pozemok vo vlastníctve obce Gemerská Hôrka nachádzajúci sa v k. ú. Plešivec, obec 
Plešivec, zapísaný na Liste vlastníctva č. 1757 Okresným úradom Rožňava, katastrálnym 
odborom, a to: parcela KN-C parc. č. 1277/2, výmera 316 m², druh pozemku: zastavaná 
plocha a nádvorie ;   
alebo  

 pozemok vo vlastníctve obce Gemerská Hôrka nachádzajúci sa v k. ú. Gemerská Hôrka, 
obec Gemerská Hôrka, zapísaný na Liste vlastníctva č. 678 Okresným úradom Rožňava, 
katastrálnym odborom, a to: parcela KN-C parc. č. 860/7, výmera 4526 m², druh 
pozemku: zastavaná plocha a nádvorie. 

- Schvaľuje prenájom nehnuteľného majetku obce – pozemku o výmere 25 m² špecifikovanom 
v bode B. tohto uznesenia, a to v prospech Košického samosprávneho kraja, za účelom 
realizácie verejnoprospešnej stavby, cyklistického odpočívadla „BikePoint Gemerská Hôrka“.  

- Schvaľuje uzavretie zmluvy o nájme vyššie uvedeného nehnuteľného majetku obce medzi 
obcou Gemerská Hôrka a Košickým samosprávnym krajom, Námestie Maratónu mieru 1, 042 
66 Košice, IČO: 3541016, podľa podmienok špecifikovaných v návrhu zmluvy o nájme, tj. – 
pozemok o výmere 25 m² prenajímaný na obdobie desať (10) rokov, za nájomné vo výške 1 € 
(jedno euro) ročne. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  5 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala,  Marek Szabó Dózsa, Róbert 
Vajda  

Proti:  2  PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko 
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

Starosta skonštatoval, že uznesenia boli schválené. 

K bodu 6: Informácia starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch 

a) Výsledok VO „16 B.J. Nájomné byty + Technická vybavenosť Gemerská Hôrka“  

Pán starosta informuje OZ, že sa ukončilo verejné obstarávanie (VO) a víťazom súťaže sa stal 

Cason Consulting a.s. z Rimavskej Soboty. 

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta akou formou funguje VO. VO prebieha elektronicky – dodáva pán 

starosta. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus informuje OZ, že išlo a najnižšiu cenovú ponuku. Cason Consulting 

ponúklo približne o 200 000 Eur nižšiu cenu za zákazku ako Doming s.r.o. ktorý sa umiestnil na 
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druhom mieste. Dodáva, že obec zatiaľ neobdržala zápisnice a dokumenty týkajúce sa tohto VO,  

a pokiaľ ich nemá, nemôže uzavrieť zmluvu so spoločnosťou Cason Consulting. 

b) Obnova miestnych komunikácií v obci 

Pán starosta informuje poslancov, že nakoľko niektoré ulice nie sú vo vlastníctve obce, môže sa 
uskutočniť len rekonštrukcia týchto komunikácií. To znamená, že sa starý asfalt zoseká a natiahne 
sa nový. Termín na podanie výzvy je do 30.6.2024. 

c) Rekonštrukcia a zvýšenie kapacity Materskej školy 

Starosta dáva na vedomie poslancom, že akurát chceli začať VO, ale dostali informácie 
o vyčerpaní štátnych financií. 

d) Zriadenie zberného dvora 

Starosta informuje poslancov OZ, že sa podá nová výzva na zriadenie Zberného dvora. Tento 

projekt pôjde z Plánu obnovy. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky, berú informáciu o prebiehajúcich projektoch na vedomie. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda  

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

K bodu 7: Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

a) Informáciu starostu obce o skúsenostiach prevádzkovania ČOV v obciach Gemerská 
Poloma, Plešivec a Čoltovo. 

Pán Marek Szabó Dózsa sa zaujíma, či prebehlo stretnutie v obci Gemerská Poloma vo veci 
prevádzkovania ČOV. Starostu obce odpovedá, že sa stretnutie uskutočnilo, dokonca boli aj 
v obciach Plešivec a Čoltovo. Zaujímavosť je tá, že hoci v Čoltove nefunguje kanalizácia z dôvodu 
chýbajúcej čerpačky, no napriek tomu zápach tam nie je. Obec Plešivec s kanalizáciou nemá 
žiadne problémy nakoľko ju prevádzkuje VVS. Obec Gemerská Poloma už 10 rokov je 
prevádzkovateľom, ale oni majú kvalifikovaného zamestnanca.  

Podľa Ing. Petra Gubala problém je ten, že u nás majú mnohé domácnosti zavedený odkvap do 
kanalizácie a tým pádom nestíha čerpačka. Hovorí, že existuje spôsob ako zistiť pripojenie 
dažďovej vody - ide o monitoring a vydymovanie verejnej kanalizácie kamerovým vozidlom. 
Vykonáva to VVS a cena je 80 Eur/hod. Pán Róbert Vajda dodáva, že je nutné aby sa tieto 
domácnosti oslovili. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus konštatuje, že OZ urobilo chybu, keď rozhodlo o nepoverí VVS 
prevádzkovaním verejnej kanalizácie na území obce. Podľa neho obec verejnú kanalizáciu 
prevádzkuje bez toho, aby na vykonávanie tejto činnosti bola oprávnená. Navrhuje, aby sa táto 
otázka opätovne prerokvala na zasadnutí OZ. 

b) Návrh Mareka Szabó Dózsu zvolať ďalšie zasadnutie OZ na deň 24.06.2024 do Kultúrneho 
domu za účelom prerokovania prípravy podujatia : Deň obce 2024. 

Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje, aby z dôvodu nedoriešených otázok podujatia Deň obce 2024, 
bolo zvolané ďalšie zasadnutie OZ. Ide o témy ohľadom poskytnutého občerstvenia a programu. 
Pán PhDr. Alexander Ambrus pripomína, že na minulom zasadnutí OZ navrhol, aby sa zriadil 
organizačný pozostávajúci z troch členov, a ten nech sa rozhodne o tom, ako naloží s finančnými 
prostriedkami, ktoré obec na toto podujatie schválila vo výške 17 000 Eur.   
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Poslanci sa zhodli, že sa zvolá ďalšie zasadnutie OZ, ktoré sa bude konať 24.6.2024, za účelom 
prerokovania prípravy podujatia Deň obce 2024. 

c) Žiadosť Róberta Vajdu o uzavretie zmluvy o nájme nebytových priestorov v Kultúrnom 

dome 

Pán Róbert Vajda pripomína, že sa mu skončila nájomná zmluva o nájme nebytového priestoru 

v Kultúrnom dome. Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje, aby sa nová zmluva o nájme uzavrela 

na dobu neurčitú, a výpovedná lehota bola stanovená na 2 mesiace. 

d) Preverenie hradenia nájmu za pozemok spol. Halmat s.r.o. 

Pán Marek Szabó Dózsa sa informuje, či za tento rok Halmat s.r.o. uhradil nájom za pozemok, 

ktorý od obce prenajíma. Pýta sa ďalej: aká je výška nájmu za rok? Podľa Ing. Eleonóry Iván nájom 

na rok je v sume 600 Eur, ktorý na tento rok ešte nebol uhradený. Pán Marek Szabó Dózsa žiada 

o preverenie a v prípade neuhradenia zaslať výzvu na zaplatenie. 

e) Pripomienky Mgr. Dávida Balázsa 

Pán Mgr. Dávid Balázs je za to, aby v budúcnosti, pokiaľ sa poslanci OZ na niečom dohodnú, držali 
sa toho rozhodnutia. Vytýka tým poskytnutie občerstvenia zadarmo na podujatí Vatra, hoci sa 
poslanci rozhodli, že zadarmo nebude. Momentálne obec je v mínuse 9000 Eur, popritom spláca 
hypotéku, má kontokorentný úver, takže situácia nie je ružová. Zdôrazňuje, že obec bude musieť 
niekde ušetriť.  

Druhá vec, ktorú chce zdôrazniť je tá, že OZ bude musieť určiť názvy ulíc z dôvodu rekonštrukcie 
miestnych komunikácií. Pán PhDr. Alexander Ambrus k tomuto poznamenáva, že obec to už mala 
dávno urobiť, pracovný návrh názvu ulíc je hotový, treba ho však prekonzultovaľ s obyvateľmi 
obce. Navrhuje, aby sa OZ k tejto problematike vrátilo v septembri.   

Pán Mgr. Dávid Balázs má pripomienku ohľadom podpisovania pozvánky pánom PhDr. 
Alexandrom Ambrusom zo starostovej e-mailovej adresy, čo podľa neho nie je správne, nakoľko 
nie je zrejmé od koho je správa doručená. 

f)  Návrh PhDr. Alexandra Ambrusa o sprístupnenie WiFi siete obce 

Pán PhDr. Alexander Ambrus informuje OZ, že pred 2 týždňami obec obdržala sťažnosť ohľadom 

vytrhnutia káblu pri požiarnej zbrojnici. Podľa informácií k vandalizmu došlo z dôvodu zmeny 

hesla na WiFi sieť obce. Dodáva, že podľa jeho informácií WiFi sieť obce má byť bezplatná 

a otvorená anonymným používateľom v okolí lokalít ako sú: obecný úrad, požiarna zbrojnica, 

kultúrny dom. Žiada preto o vykonanie nápravy, a to buď odheslovať WiFi sieť, alebo heslo na 

WiFi sprístupniť. Podľa Róberta Vajdu na druhej strane treba prihliadať na obyvateľov žijúcich 

v blízkosti Požiarnej zbrojnice, pretože dochádza k rušeniu nočného kľudu z dôvodu púšťania 

hudby cez WiFi sieť. Poslanci navrhujú zriadiť prístupový bod na otvorenú WiFi sieť na tzv. 

Zacharom dome. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky, berú vyššie uvedené veci na vedomie. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda  

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0   
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K bodu 8: Záver 

Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu zasadnutia, pán starosta poďakoval prítomným za 
účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

V Gemerskej Hôrke, dňa 10.6.2024 

Zapísala :  

Ing. Eleonóra Iván  ......................................  

 

 .......................................................  

Gejza Milko 
starosta obce 

Overovatelia: 

Mgr. Dávid Balázs  ......................................   

Peter Iván   .....................................  

 

 
 

 


